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PROTOKÓŁ NR LXII/24 
 

z obrad LXII sesji Rady Miejskiej w Żarach kadencji 2018-2024 odbytej dnia  

28 marca 2024 r. w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Żarach  

przy pl. Rynek 1. 

 

1. Otwarcie sesji i sprawdzenie kworum.  

Sesję otworzył Przewodniczący Rady – Marian Popławski o godz. 930 witając radnych, 

Zastępcę Burmistrza Miasta wraz ze współpracownikami, mieszkańców miasta oraz 

osoby śledzące przebieg sesji w internecie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że przed przystąpieniem do realizacji 

porządku obrad sesji konieczne jest sprawdzenie kworum. Wobec powyższego poprosił 

radnych o potwierdzenie udziału w sesji w systemie komputerowym. 

Na podstawie wyników sprawdzania kworum w systemie Przewodniczący stwierdził,  

że na sali obecnych jest 21 radnych wobec czego Rada może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. 

Lista obecności w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

2. Ustalenie porządku obrad sesji. 

Porządek obrad został radnym dostarczony przy zawiadomieniu o sesji. 

Przewodniczący poinformował, że zamienia kolejność rozpatrywania tematów z p.10 i 

11 i o wyjaśnienia poprosił Zastępcę Burmistrza P. Falińskiego. 

P. Faliński wyjaśnił, że zamiana nie ma podłoża formalno-prawnego ale jedynie 

logiczne i racjonalne. Najpierw winny być wprowadzone zmiany w studium, a następnie 

przystąpienie do sporządzenia planów z tego wynikających. 

 

Uwag ani innych wniosków nie zgłoszono. 

 

3. Zatwierdzenie protokołu z LXI (61) sesji Rady. 

Protokół został sporządzony i był dostarczony radnym razem z zawiadomieniem o sesji. 

Uwag nie zgłoszono. 

Protokół został zatwierdzony jednogłośnie. 

 

4. Informacja Burmistrza z pracy organu wykonawczego między sesjami. 

Informacja w formie pisemnej była radnym dostarczona drogą elektroniczną przed sesją. 

Przewodniczący Rady zapytał czy Burmistrz Miasta chce dokonać uzupełnienia 

przedstawionej informacji oraz czy radni mają jakieś pytania w tej sprawie. 

Burmistrz Miasta uzupełniła przedłożoną radnym informację. 

Pytań nie było. 

 

5. Sprawozdanie z działalności MOPS oraz realizacji zadań z zakresu wspierania 

rodziny w Gminie Żary o statusie miejskim za 2023 r. 

Sprawozdanie było radnym dostarczone drogą elektroniczną przed sesją. 
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Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania w tym temacie. 

Pytań nie było. 

 

6. Informacja z realizacji gminnego programu opieki nad bezdomnymi 

zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w 2023 r. 

Informacja była radnym dostarczona drogą elektroniczną przed sesją. 

Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania w tym temacie. 

Pytań nie było. 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Żary o statusie miejskim na rok 2024. 

Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś uwagi lub pytania? 

Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(Uchwała nr LXII/19/24) 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 

2024 r.  

Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały. 

Burmistrz Miasta wprowadziła autopoprawki, które zostały radnym przekazane drogą 

elektroniczną przed sesją. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś uwagi lub pytania? 

Radny M.Grubizna poprosił o wyjaśnienia dotyczące zmian w budżecie i podwyżek 

wynagrodzeń dla dyrektorów MBP i Muzeum oraz poszukiwania nowych pracowników 

do Muzeum. 

Wyjaśnień w tych sprawach udzieliła E.Maj – naczelnik WOS. 

Radna J. Werstler-Wojtaszek poprosiła o informacje dot. sytuacji finansowej ZWiK oraz 

nowych aplikacji i programów dot. cyberbezpieczeństwa. 

Wyjaśnień w tych sprawach udzielili Sekretarz Olga Boryń oraz K.Gotowicki - 

naczelnik WA. 

Innych głosów w dyskusji nie było. 

 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Rada podjęła uchwałę przy 13 głosach „za”, 1 „przeciw” i 7 „wstrzymuję się”. 

(Uchwała nr LXII/20/24) 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w WPF.  

Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały. 

Burmistrz Miasta wprowadziła autopoprawki, które zostały radnym przekazane drogą 

elektroniczną przed sesją. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś uwagi lub pytania? 
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Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Rada podjęła uchwałę przy 13 głosach „za”, 1 „przeciw” i 7 „wstrzymuję się”. 

(Uchwała nr LXII/21/24) 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu 

ogólnego miasta Żary. 

Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś uwagi lub pytania? 

Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(Uchwała nr LXII/22/24) 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie aktualności studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego na terenie miasta Żary. 

Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś uwagi lub pytania? 

Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(Uchwała nr LXII/23/24) 

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowych ze 

środków Gminy Żary o statusie miejskim. 

Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały. 

Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś uwagi lub pytania? 

Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(Uchwała nr LXII/24/24) 

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy. 

Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś uwagi lub pytania? 

Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 
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(Uchwała nr LXII/25/24) 

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały dot. ustalenia 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych 

przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Żary o statusie 

miejskim. 

Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś uwagi lub pytania? 

Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(Uchwała nr LXII/26/24) 

 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Żarskiemu (Szpital na Wyspie). 

Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś uwagi lub pytania? 

Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(Uchwała nr LXII/27/24) 

 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Żarskiemu na realizację zadania w zakresie przeprowadzenia 

programów profilaktycznych dla dzieci i młodzieży z placówek oświatowo-

wychowawczych , dla których organem prowadzącym jest Powiat Żarski. 

Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś uwagi lub pytania? 

Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(Uchwała nr LXII/28/24) 

 

17. Rozpatrzenie skarg i wniosków jakie wpłynęły do Rady. 

1) skarga O.R. dostarczona razem z zawiadomieniem o sesji. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś uwagi lub pytania? 

Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Rada podjęła uchwałę przy 14 głosach „za” i 7 „wstrzymuję się”. 

(Uchwała nr LXII/29/24) 

 

2) skarga A.F. – (17/1) dostarczona elektronicznie przed sesją. 
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Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś uwagi lub pytania? 

Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

Propozycja Komisji Skarg Wniosków i Petycji określona w wydanej opinii została 

poddana pod głosowanie. 

 

Rada przyjęła propozycję przy 17 głosach „za” i 4 „wstrzymuję się”. 

 

3) skarga A.F. – (17/2) dostarczona elektronicznie przed sesją. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś uwagi lub pytania? 

Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

Propozycja Komisji Skarg Wniosków i Petycji określona w wydanej opinii została 

poddana pod głosowanie. 

 

Rada przyjęła propozycję przy 16 głosach „za” i 5 „wstrzymuję się”. 

 

4) skarga A.F. – (17/3) dostarczona elektronicznie przed sesją. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś uwagi lub pytania? 

Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Rada podjęła uchwałę przy 14 głosach „za” i 7 „wstrzymuję się”. 

(Uchwała nr LXII/30/24) 

 

5) skarga A.F. – (17/4) dostarczona elektronicznie przed sesją 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś uwagi lub pytania? 

Radna Joanna Werstler-Wojtaszek złożyła wyjaśnienia dot. poruszanych przez 

skarżącego spraw, a także podziękowała członkom komisji za pracę w kadencji. 

Przewodniczący Rady podziękował komisji i przewodniczącej za pracę przy sprawach, 

które niejednokrotnie były trudne i kontrowersyjne, a jednak udało się je załatwić. 

Innych głosów w dyskusji nie było. 

 

Propozycja Komisji Skarg Wniosków i Petycji określona w wydanej opinii została 

poddana pod głosowanie. 

 

Rada przyjęła propozycję przy 17 głosach „za” i 4 „wstrzymuję się”. 

 

18. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych chciałby złożyć interpelację lub 

zapytanie. 

Radny J.Stroynowski poruszył sprawę konieczności naprawy części ul. Pułaskiego. 

Przewodniczący Rady przypomniał co to jest interpelacja i jaki jest tryb ich zgłaszania. 

Następnie M.Grubizna poprosił o wyjaśnienia dotyczące udziału dzieci w Jarmarku. 

Wyjaśnień udzieliła A.Cudyk z Wydziału Gospodarki i Promocji. 

Innych głosów nie było. 

 

19 . Komunikaty i powiadomienia. 
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Jako pierwszy głos zabrał A.Jaworski z Klubu Radnych PiS składając podziękowania 

za pracę w Radzie i współpracę, 

Podziękowania złożyli także E.Gajda w imieniu swojego klubu oraz M.Lenczyk. 

Burmistrz Miasta pożegnała się z radnymi jako Burmistrz, ponieważ nie startuje już w 

wyborach na burmistrza. 

Na koniec podziękowania za pracę w Radzie złożył Przewodniczący dziękując 

wszystkim za współpracę w ciągu kadencji. 

Przypomniał o konieczności złożenia oświadczeń majątkowych za 2023 r. do końca 

kwietnia br. oraz poinformował, że jest to prawdopodobnie ostatnia sesja tej kadencji 

Rady. 

 

Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany, w związku z czym  

o godz. 1100 zamknął sześćdziesiątą drugą sesję Rady Miejskiej w Żarach. 

        

 

Protokół sporządził:     PRZEWODNICZĄCY RADY 

Jerzy Patrzykąt       

inspektor        Marian Popławski 
 

 
Uwaga! 

Przebieg sesji i pełne wypowiedzi radnych dostępne są na: 

https://bip.zary.pl/799/Transmisja_obrad_sesji_RM/ 
 


